
هفته آینده درباره برگزاری لیگ برتر 
فوتبال تصمیم گیری می شود

مع��اون وزی��ر ورزش و جوانان گفت: ب��رای ادامه 
یا تعطیلی اردوهای ورزش��ی و لی��گ برتر فوتبال در 
اردیبهش��ت، هفته آینده تصمیم می گیریم. به نقل از 
پای��گاه خبری وزارت ورزش و جوانان، مهدی علی نژاد 
پ��س از پایان اولین نشس��ت س��تاد عال��ی بازی های 
المپیک و پاراالمپیک در سال جدید عنوان کرد: همه 
رقابت ها و فعالیت های ورزشی حداقل تا 31 فروردین 
تعطیل اس��ت و درباره اردیبهش��ت ماه طی چند روز 
آینده تصمیم گیری خواهیم کرد. علی نژاد افزود: برای 
ادامه یا تعطیلی اردوهای ورزشی، لیگ ها و لیگ برتر 
فوتبال در اردیبهش��ت، هفته آینده تصمیم می گیریم 
و تابع تصمیمات س��تاد ملی مقابل��ه با بیماری کرونا 
هس��تیم. معاون وزی��ر ورزش و جوان��ان گفت: اولین 
جلس��ه ستاد عالی بازی های المپیک و پاراالمپیک در 
سال جدید با حضور تمام اعضا و به ریاست سلطانی فر 
برگزار ش��د، چرا که لازم بود سیاست گذاری جدیدی 
با توجه به شرایط جدید و تعویق المپیک انجام شود. 
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان ادامه داد: حدود 57 درصد سهمیه های المپیک 
باقی مانده است اما با این حال ما با کسب 52 سهمیه از 
پیش بینی ای که داشتیم جلوتر هستیم. بین 70 تا 75 
درصد سهمیه های ممکن کسب شده است و جلوتر از 
برنامه زمان بندی هستیم. علی نژاد درباره احتمال ادامه 
تعطیلی اردوها، لیگ ها و بویژه لیگ برتر فوتبال تاکید 
کرد: بدیهی است اولویت حفظ سلامت ورزشکاران است 
و نمی خواهیم به خاطر برگزاری اردوها در زمان شیوع 
این بیماری سلامت آنها به مخاطره بیفتد، درعین حال 
تا ش��روع مسابقات المپیک زمان هم داریم. منتظریم 
فدراسیون های جهانی برنامه مسابقات کسب سهمیه 
در رش��ته های مختلف را اعلام کنند تا متناسب با آن 
برنامه ریزی کنیم. معاون وزیر ورزش درباره کمک هزینه 
به ورزشکاران المپیکی و مربیان خاطرنشان کرد: بدیهی 
است تعهدی که در گذشته درباره پرداخت یک ساله 
داشتیم همچنان برقرار است. درباره این زمان باقیمانده 
هم که اضافه شد با توجه به وضعیت بیماری کرونا در 
آینده و متناس��ب با شرایط جدید تمرینات تیم ها، در 

جلسات آینده ستاد تصمیم گیری خواهیم کرد.

مسابقه بزرگ »لبخند قهرمان« به یاد 
مرحوم سیامند رحمان برگزار می شود

کمیت��ه ملی پاراالمپیک در آس��تانه چهلمین روز 
درگذش��ت قهرمان ارزنده پاراالمپیک ایران و جهان، 
مرحوم سیامند رحمان، در نظر دارد مسابقه نقاشی و 
طراحی به نام »لبخند قهرمان« را برگزار کند. به گزارش  
مهر، این مسابقه برای 2 گروه سنی کودک و نوجوان و 
بزرگسالان در نظر گرفته شده و علاقه مندان می توانند 
آث��ار خ��ود را با موضوعات پهلوان س��یامند رحمان و 
افتخارآفرینی هایش برای کش��ورمان، در قالب نقاشی 

و طراحی با تکنیک آزاد در این رقابت شرکت دهند.

پیام رئیس اتحادیه جهانی
به تمام کشتی گیران جهان

رئیس اتحادیه جهانی کش��تی در 
پیامی به جامعه کشتی دنیا از آنها 
خواس��ت در خانه بمانن��د و قوی 
باشند. ش��یوع ویروس کرونا باعث 
شد تمام رویدادهای ورزشی از جمله 
مسابقات کشتی در جهان لغو شود. در همین راستا نناد 
لالوویچ، رئیس اتحادیه جهانی کشتی، پیامی خطاب به 
اهالی کشتی جهان منتشر کرد. متن پیام ویدئویی رئیس 
اتحادیه جهانی کشتی در حالی که اکثر کشورهای جهان 
در جدال با شیوع ویروس کرونا هستند به شرح زیر است: 
ورزشکاران عزیز و خانواده کشتی امروز شجاعت به معنی 
خرد و مسؤولیت است. در حالی که تلاش مان این است 
هرچه زودتر مسابقات را برگزار کنیم اما تأکید داریم در 

خانه بمانید و قوی باشید.

بلاتکلیفی استقلال درباره بازگشت 
منزوی و خلیل زاده

حضور اعضای مستعفی هیات مدیره استقلال در این 
باشگاه همچنان در هاله ای از ابهام قرار دارد.

ب��ه گزارش ایس��نا، پ��س از روی کار آم��دن کادر 
مدیریتی جدید در باش��گاه اس��تقلال و حضور احمد 
سعادتمند به عنوان مدیرعامل جدید این تیم، حضور 
بعضی اعضای کادر مدیریتی پیشین آبی ها مثل کامران 
منزوی و اسماعیل خلیل زاده در باشگاه همچنان مبهم 
است. اسماعیل خلیل زاده که ریاست هیات مدیره باشگاه 
اس��تقلال را بر عهده دارد، پ��س از معرفی مدیرعامل 
جدید آبی ها، از س��مت خود اس��تعفا ک��رد اما وزارت 
ورزش در بیانیه ای اعلام کرد حضور او به عنوان رئیس 
هیات مدیره در باش��گاه اس��تقلال ادامه خواهد یافت. 
خلیل زاده با ش��نیدن این خب��ر در مصاحبه ای اعلام 
کرد تمایلی برای ماندن در اس��تقلال ندارد. همچنین 
کامران منزوی که چندی پیش استعفای خود را اعلام 
کرده بود،  هنوز از وزارت ورزش پاسخ روشنی نگرفته 
است و حضور او هم به عنوان عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال همچنان در هاله ای از ابهام قرار دارد. با توجه 
به ش��رایط فعلی استقلال باید منتظر ماند و دید کادر 
مدیریتی جدید برای هیات مدیره خود، به فکر اعضای 
جدیدی است یا برای بازگشت افرادی چون خلیل زاده 

و منزوی تلاش خواهد کرد.

اخبار

ورزشی

نایب قهرمان پرتاب دیسک المپیک 2012 لندن بار دیگر 
و این بار در عرصه ای متفاوت به پیروزی رسید و پس از 10 
روز دس��ت و پنجه نرم کردن با ویروس کرونا توانست این 
بیماری خطرناک را به زانو درآورد. حدادی درباره وضعیتش 

در روزه��ای ابتلا ب��ه کرونا اظهار 
داش��ت: این بیماری یک شوخی 
نیس��ت و می  تواند ش��ما را درگیر 
کند. هر کس��ی که باشید باید در 
خانه بمانی��د و توصیه ها را جدی 
بگیرید. شاید برخی فکر می کنند 
اینگونه بیماری ها فقط برای دیگران 

اتفاق می افتد اما اینگونه نیس��ت. شما در هر جایگاه و در 
هرکجای جهان که باش��ید می توانید دچ��ار این بیماری 
ش��وید. حدادی در پاسخ به این پرسش که پیشگیری های 
لازم را برای مبتلا نشدن انجام می دادید یا نه؟ توضیح داد: 
بله! مراقبت می کردم، ضدعفونی مداوم  دست ها و استفاده 
از دس��تکش و همچنین استفاده از ماسک در محیط های 
ش��لوغ را رعایت  می کردم اما به هر ترتیب مبتلا ش��دم و 
روزهای خیلی سخت را پشت سرگذاشتم. حالی را تجربه 
کردم که به رغم انجام چندین عمل جراحی و توانایی بدنی 
ک��ه دارم تجربه نکرده بودم و همیش��ه خیلی زود به روند 
عادی زندگی برمی گشتم. در هیچ یک از جراحی ها شرایط 
آنقدر س��خت نبود که 2 هفته کامل در منزل خانه نشین 
باش��م. نفس کشیدن برایم سخت بود اما خودم را نباختم. 
ترس، دش��من اصلی شما در مواجهه با این بیماری است، 
اگر بترسید، نمی توانید بر این بیماری غلبه کنید. بیش از هر 
چیزی روحیه خوبم به من کمک کرد. البته متاسفانه پدرم 
هم کمی زودتر از من به این ویروس مبتلا شده بود و تمام 
بار سخت پرستاری در زمان درمان در منزل بر عهده مادرم 
بود و ایشان به تنهایی این مسؤولیت سخت را عهده دار شد. 
رعایت مس��ائل قرنطینه و بهداشتی داخل منزل از موارد 
دیگ��ری بود که در این مدت به طور جدی زحمات مادرم 

را دوچندان کرد و برای پرستاری بی دریغ طی این مدت از 
ایشان سپاسگزارم. تنها مدال آور دوومیدانی ایران در تاریخ 
المپیک نسبت به واکنش افراد مختلف از اقصی نقاط جهان 
به بیماری اش اظهار داشت: از فدراسیون جهانی دوومیدانی 
به من ایمیل زدند و ابراز امیدواری 
کردن��د که بتوانم خیل��ی زود روند 
بهبودی را طی کنم. همچنین مدیر 
اجرایی بازی ه��ای المپیک توکیو، 
دیگر دوس��تانم از لهستان، آمریکا، 
اروپ��ا، آفریقا و تمام نقاط دنیا برایم 
پیام هایی با آرزوی بهبودی ارس��ال 
کردند. همین طور بسیاری از دوستان در داخل کشور اعم 
از روسای فدراسیون ها، قهرمانان دیگر رشته ها، مقام های 
لش��کری و کشوری با من تماس گرفتند اما به دلیل حال 
بد نتوانستم پاسخگو باشم و از آنها سپاسگزارم. نماینده اول 
دوومیدانی ایران در المپیک 2020 توکیو درباره به تعویق 
افتادن بازی های المپیک به دلیل شیوع ویروس کرونا گفت: 
متاسفانه اتفاق خوبی نبود. حداقل از نگاه یک ورزشکار که 
به صورت حرف��ه ای برای حضور در میادین جهانی تلاش 
می کند و سعی دارد پیک آمادگی خود را برای یک تاریخ 
مش��خص قرار دهد، این اتفاق خوش��ایند نیست. هر چند 
ش��اید برای غیرحرفه ای ها یک نوع زمان خریدن باشد. به 
ه��ر حال چاره ای جز تعویق وجود نداش��ت و این یک امر 
اجتناب ناپذیر بود. امید کس��ب مدال ای��ران در بازی های 
المپی��ک توکیو در پایان گفت: تا بهبودی کامل و برطرف 
ش��دن ویروس کرونا تمرینات را آغاز نخواهم کرد. تحمل 
می کنیم به امید اینکه هر چه زودتر این بیماری ریشه کن 
شود. از مردم عزیزم می خواهم با رعایت کردن و عدم حضور 
غیرضروری در محیط های شلوغ به پایان این روند سرعت 
ببخش��ند. من از آن افرادی هستم که هرگز نمی توانستم 
 روزی از خانه خارج نش��وم اما الان 2 هفته اس��ت خانه را 

ترک نکرده ام.

هیات  واگذاری ش��رکت های دولت��ی، واگذاری قطعی 2 
باش��گاه استقلال و پرسپولیس در س��ال 13۹۹ را تصویب 
کرد. در اولین جلسه هیأت واگذاری شرکت های دولتی در 
س��ال 13۹۹ که در وزارت امور اقتصادی و دارایی با حضور 

وزرای اقتص��اد، ورزش و جوان��ان 
و دادگس��تری و رئی��س س��ازمان 
خصوصی س��ازی و نمایندگان اتاق 
بازرگانی و س��ازمان ب��ورس اوراق 
به��ادار برگزار ش��د، برنامه اجرایی 
پیشنهادی سازمان خصوصی سازی 
ب��رای واگ��ذاری قطعی 2 باش��گاه 

استقلال و پرسپولیس در سال 13۹۹ مورد بحث و بررسی 
قرار گرفت و به تصویب رس��ید. در این جلس��ه ابتدا رئیس 
س��ازمان خصوصی سازی و وزیر ورزش و جوانان گزارشی از 
اقدامات انجام ش��ده در س��ال 13۹۸ در این رابطه از جمله 
حسابرسی سالیان گذشته و برگزاری مجامع این دو باشگاه، 
شناسایی اموال و دارایی های مختلف آنها، واگذاری قطعی 2 
ورزشگاه درفشی فر و مرغوبکار به 2 باشگاه و همچنین شفاف 
ش��دن بدهی مالیاتی آنها و حل کردن بس��یاری از دعاوی 
حقوقی در س��ال 13۹۸ ارائه کردند. در ادامه دژپسند، وزیر 
اقتصاد ضمن تقدیر و تشکر از اقدامات وزارت ورزش و جوانان 
و س��ازمان خصوصی سازی و سازمان بورس اوراق بهادار در 
فرآیند خصوصی سازی 2 باشگاه در سال 13۹۸، بر واگذاری 
هر چه سریع تر 2 باشگاه طی مراحل قانونی در نیمه اول سال 
13۹۹ تاکید کرد و به همه بخش های ذی ربط دستورات لازم 
ب��رای انجام اقدامات اجرایی و قانونی را صادر کرد. در ادامه 
جلسه برنامه اجرایی مراحل مختلف واگذاری این 2 باشگاه 
که توسط سازمان خصوصی سازی تهیه شده بود به جلسه 
پیشنهاد شد و مورد تصویب هیأت عالی واگذاری شرکت های 
دولتی قرار گرفت. مقرر شد تمام اعضا نهایت تلاش خود را 
برای واگذاری هرچه سریع تر 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس 

به بخش خصوصی در سال 13۹۹ به عمل آورند.

تکلیف واگذاری نیمه اول سال مشخص می شود ■
عضو هیات عامل سازمان خصوصی سازی گفت: با وجود 
همه مشکلات و حاشیه های موجود در این شرکت ها اما با 
همکاری وزارت ورزش و جلسات برگزار شده به نتایج قابل 
قبولی رس��یدیم. به نق��ل از پایگاه 
و جوان��ان،  ورزش  وزارت  خب��ری 
ابوالقاس��م ش��مس درباره تاخیر در 
واگذاری سهام استقلال و پرسپولیس 
در س��ال ۹۸ گفت: این دو ش��رکت 
فرهنگ��ی و ورزش��ی در زمان انجام 
اقدامات لازم با مش��کلاتی از قبیل 
تغییرات مدیریتی مواجه بودند که این موضوع باعث تاخیر 
در همکاری آنها شد، زیرا برخی از اقدامات را باید هیأت مدیره 
تصوی��ب کند تا ب��ه مرحله اجرا درآی��د. عضو هیأت عامل 
سازمان خصوصی سازی ادامه داد: با وجود همه مشکلات و 
حاش��یه های موجود در این شرکت ها اما با همکاری وزارت 
ورزش و جوانان و جلسات برگزار شده به نتایج قابل قبولی 
رسیدیم و امیدواریم تکلیف این موضوع تا نیمه اول سال ۹۹ 
مشخص و از طریق عرضه اولیه در فرابورس کشف قیمت شود 
و عرضه ه��ای بلوکی در مراحل بعد صورت گیرد. وی افزود: 
زمانی که بحث واگذاری 2 باش��گاه به صورت جدی مطرح 
و حتی آگهی شد، فقط بحث واگذاری برند همراه با دارایی 
بود و به هیچ عنوان مس��أله واگذاری هر یک از شرکت های 
فرهنگی و ورزشی استقلال و پرسپولیس از طریق بازار سرمایه 
مطرح نشده بود ولی از مهر ماه سال ۹۸ نحوه واگذاری تغییر 
کرد و ش��رکت ها در حال واگذاری از طریق پذیرش در بازار 
سرمایه هستند. شمس در پایان تاکید کرد: طبق مذاکرات 
صورت گرفته اقدامات لازم در این زمینه در نیمه نخس��ت 
سال جاری انجام می شود و امیدواریم کشف قیمت صورت 
گیرد. وزارت ورزش برای واگذاری این 2 باشگاه بسیار پیگیر 
است و اقدامات مربوط را تاکنون برای انجام هر چه سریع تر 

فعالیت ها انجام داده است.

روایت نایب قهرمان المپیک از روزهای سخت مبارزه با کرونا

ونا از زبان احسان حدادی راز شکست کر
واگذاری قطعی 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس تصویب شد

طرحی برای نیمه اول سال

آزمون در تیم منتخب بهترین لژیونرهای تاریخ باشگاه زنیت
باشگاه زنیت سن پترزبورگ منتخبی از لژیونرهای تاریخ این باشگاه را معرفی کرد که حضور آنها در تیم تاثیرگذار و ثمربخش بوده است. 
نام سردار آزمون، مهاجم ملی پوش کشورمان و عضو باشگاه زنیت در این تیم منتخب در کنار بازیکنان بزرگی مثل هالک)مهاجم سابق 
تیم ملی برزیل( و اکسل ویتسل)هافبک تیم ملی بلژیک و دورتموند( وجود دارد.

   ای�ن م�دت تغییرات زیادی در بخش مدیریتی باش�گاه 
استقلال رخ داد؛ از سرپرستی 2 هفته ای آقای فتح الله زاده 
و استعفای زودهنگامش تا انتخاب آقای سعادتمند به عنوان 

مدیرعامل این تیم. ارزیابی شما از این شرایط چیست؟
درب��اره جابه جایی ها باید از وزارت ورزش س��وال کرد که 
چرا این انتخاب ها منطقی و اثرگذار نیست. بیشتر این افراد 
هم یا سیاسی یا قومی و رفاقتی و بر اساس باندبازی انتخاب 
می شوند. متأسفانه این باعث می شود شاهد شایسته سالاری 
نباشیم. بارها گفته ام کسی که امتحانش را پس داده، دلیلی 
ندارد مجددا در گردونه مدیریتی باشگاه ها قرار بگیرد. او هر 
چقدر توانایی داش��ته در همان دورانی که مسؤولیت داشته، 
از خود نشان داده  است؛ چه اتفاق جدیدی قرار است بیفتد؟ 
پس بهتر است برویم به سمت نیروهای جدید، کارآمد، خلاق، 
شجاع و خوش فکر؛ نیروهایی که هدف گذاری خوبی دارند و 
برنامه ریزی خوب را می فهمند. این پیشنهاد را قبلا داده بودم 
اما جالب اینجاست که وزیر ورزش طی مصاحبه ای می گوید 
ما با انتخاب روی نیروهای جوان و جدید ریسک نمی کنیم. 
خب! ش��ما روی نیروهای قدیمی که عملکردش��ان را نشان 
داده  و مشکلاتی برای استقلال درست کرده بودند، ریسک و 
سرمایه گذاری دوباره کردید! افرادی را که عقبه مدیریت شان 
ناموف��ق ب��وده، مدیر باش��گاه می کنند و دس��ت به تخریب 
بیت المال می زنند. چرا روی نیروهای جوان و کارآمد که فکر 
عالمانه در بحث مدیریت دارند، سرمایه گذاری نمی کنند؟ در 
استقلال هم افراد تحصیلکرده ای وجود دارند که مدت هاست 
فوتبال ش��ان تمام شده و می توان از آنها استفاده کرد. تا چه 
زمانی قرار اس��ت روی افراد خودی که کارایی ندارند، هزینه 
کنید؟ استقلال و پرسپولیس دستخوش این حوادث هستند 
و تا زمانی که تفکر در رأس این هرم تغییر نکند، ما همچنان 

این اتفاقات را شاهد خواهیم بود.
   انتخاب آقای سعادتمند را چطور می بینید؟

من در یک مصاحبه ای که قبلا داش��تم به ایشان توصیه 
کردم ترجیحا وارد گردونه مدیریت استقلال نشود ولی آقای 
سعادتمند نشان داد عالمانه و با تفکر وارد شده است. وقتی 
او این مسؤولیت را قبول کرده یعنی تمام تبعات و مشکلات 

باشگاه را پذیرفته است. امیدوارم موفق باشند.

   پیش از اینکه به طور رسمی اعلام شود آقای سعادتمند 
مدیرعامل استقلال شده اس�ت، فرهاد مجیدی در صفحه 
اینس�تاگرام خودش با حمایت از عبدالرضا موس�وی، عضو 
مس�تعفی هیات مدیره باش�گاه، مخالفت خ�ود را با آمدن 
مدیرعامل جدید اعلام کرد. او در اس�توری اینس�تاگرامی 
خود نوشت استقلال نیاز به مدیر پولساز دارد. به نظر شما 

مربی می تواند در بحث مدیریت تیم دخالت کند؟
اصولا نباید این بحث ها مطرح شود. اگر مجیدی در قالب 
یک نظر شخصی این مورد را مطرح کرده بود، داستان فرق 
می کرد. ما فکر می کنیم مدیر اقتصادی به کسی می گویند که 
پولدار است. در صورتی که به کسی می گویند که راه، تدبیر 
و اندیشه چگونه درآمدزایی را در عمل نشان دهد. چرا آقای 
موس��وی جواب رد داد؟ چون به دلیل شیوع ویروس کرونا 
کسب و کارشان دچار مشکل شده است. آقای خلیل زاده هم 
به همین دلیل استعفا کرد. در این شرایط کسی نمی آید برای 
باشگاه هزینه کند. اصلا برای چه باید هزینه کند؟ چه دلیلی 
دارد دارایی خود را خرج فوتبال کند؟ اگر به ش��هرت است، 
خب! بروند تمام بیلبوردهای ایران را بخرند و سرتاسر کشور 
عکس خود را بچس��بانند تا بهتر به این مهم برسند و قطعا 
هزینه کمتری هم برای آنها خواهد داشت. ما آدم های پولدار 
و بهتر از آقای موسوی هم در کشور داریم ولی منطقی نیست 
فقط فردی اضافه شود که پول دارد و فکر اقتصادی ندارد.

   با توجه به ش�رایط بد کش�ور با شیوع کرونا، به نظر شما 
لیگ باید ادامه پیدا کند؟

باید ببینند فیفا چه تصمیمی می گیرد.
   پرسپولیسی ها فشار می آورند که باید تیم ما را قهرمان 
اعلام کنند. این در حالی است که هنوز ۱۰ بازی و ۳۰ امتیاز 

دست نخورده باقی مانده است.
من نظر خاصی ندارم. باید ببینیم فیفا و کنفدراس��یون 
قاره های مختلف چه راهکاری در این باره دارند و با توجه به 

نظر آنها تصمیم گیری کنند. نباید یک طرفه قضاوت کرد.
   باشگاه های استقلال و پرسپولیس بدهی های زیادی دارند 
و سال هاست می گویند این 2 تیم خصوصی می شوند، به نظر 

شما این اتفاق می افتد؟
از اول دولت یازدهم این موضوع را مطرح کردند و دقیقا 
گذاش��تند در سال هشتم این دولت، صحبتش را می کنند. 
این اتفاقات کاملا سیاسی است و یک چالش اجتماعی برای 

دولت بعدی است.
   کمی هم درباره فدراسیون و اساسنامه آن صحبت کنیم 
که به دلیل اصلاح نشدن چند ساله و پی  بردن فیفا، این نهاد 
حتی جلوی انتخابات ریاست فدراسیون را  گرفت. این یعنی 

ما چند سال است تخلف کرده ایم.
اگر تخلف شده باید با متخلفان برخورد شود. متأسفم که 
بخش های اجرایی کشور ما با برخی افراد مماشات می کنند. 

اگر بنا به رس��یدگی است باید پیگیری شود که چه کسانی 
تخلف کرده اند و س��عی بر لاپوشانی داشته اند. موضوع مهم 
اینجاس��ت که آیا متولی��ان وزارت ورزش یا حتی دولت در 
این تخلف نقش داشته اند یا نه. باید مورد تحلیل قرار بگیرد 
چه کسانی کوتاهی کرده اند. اگر یک بار با این افراد برخورد 
ش��ود، ما خیلی کمتر ش��اهد چنین رفتارها و حرکت هایی 

خواهیم بود.
   درب�اره انتخ�اب آق�ای محمد نب�ی به عن�وان دبیرکل 
فدراسیون فوتبال هم صحبت کنیم. ابتدا AFC این انتخاب 
را قانونی نمی دانس�ت و گویا روز گذشته این نهاد موافقت 
خود را با این انتخاب اعلام کرده اس�ت؛ این انتصاب از نظر 

شما بدون مشکل بوده است؟
واقعا تعجب می کنم چرا فدراس��یون فوتبال، ارگان ها و 
س��ازمان ها برای خودشان سوژه درست می کنند. اول اینکه 
انتخاب آقای نبی نه از طریق فدراسیون فوتبال، بلکه از جای 
دیگر دیکته ش��ده است. چه لزومی داشت ابراهیم شکوری 
)سرپرست دبیرکل سابق فدراسیون( را بیاورید و چه لزومی 
داشت او را بردارید؟ چه اتفاق مهمی قرار بوده در این روزها 
که فوتبال ما تعطیل است، رخ دهد که آقای نبی را انتخاب 
کردید؟ این جا به جایی چه معنی و مفهومی داش��ته است؟ 
یکی از اعضای فدراس��یون بیاید درباره مزیت این انتخاب و 

جا به جایی ایشان صحبت کند.

 انتقاد واعظ آشتیانی، مدیر عامل اسبق استقلال از وزارت ورزش
در گفت و گو با »وطن امروز«
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دوستت داریم، رادومیر
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یک مرد بزرگ از بین ما رفت
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پیروز خواهیم شد
]  آ.اس  [

امباپه 2۰2۱

باش�گاه اس�تقلال پس از کش و قوس های فراوان و 
تغییرات مداوم در پس�ت مدیرعاملی، س�رانجام دهم 
فروردین ماه مدیرعامل خود را شناخت و احمد سعادتمند 
که در برهه ای در زمان مدیرعاملی امیرحسین فتحی، 
رئیس هیأت مدیره استقلال بود، بار دیگر و این بار با حکم 
مدیرعاملی به این باشگاه بازگشت. »وطن امروز« درباره 
این تغییرات و همچنین وقایع اخیر در فدراسیون فوتبال 
با امیررضا واعظ آشتیانی، مدیرعامل پیشین استقلال 

گفت وگویی داشته.

زهره فلاح زاده
خبرنگار ورزشی


